
                                             PROTOKÓŁ  Nr 5/15 

          Z  wyjazdowego posiedzenia Komisji Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej 
i Spraw Samorządu  w dniu  22 maja  2015r.                                                                                     
Posiedzeniu komisji przewodniczyła Irena Przyborek Przewodnicząca  Komisji .                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  
Lista obecności radnych znajduje się w teczce z protokołami posiedzeń komisji. 
Przewodnicząca komisji  przedstawiła proponowany porządek. 
Komisja  głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0, przyjęła przedstawiony 
porządek posiedzenia. 
Tematyka posiedzenia: 

1. Drogi dojazdowe do pól – realizacja składanych wniosków. 
2. Zapoznanie się z sytuacją dotyczącą aktualizacji ewidencji gruntów ze 

szczególnym uwzględnieniem urządzeń melioracji szczegółowych. 
3. Szkody łowieckie – ocena w terenie. 
4. Zapytania i wolne wnioski. 

Ad. pkt. 1 
Piekarski Tadeusz – insp. w Wydz. TI – przedstawił informację na temat 
modernizacji dróg dojazdowych do pól. 
Informacja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Komisja informację przyjęła do wiadomości. 

Ad. pkt. 2. 

Przyborek Irena – Przew. Komisji – poinformowała, że radni otrzymali 
informację na temat aktualizacji ewidencji gruntów ze szczególnym 
uwzględnieniem urządzeń melioracji szczegółowych. 
Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Komisja informację przyjęła do wiadomości. 

Ad. pkt. 3 

Przyborek Irena – Przew. Komisji – poinformowała, że radni otrzymali 
informację na temat szkód łowieckich w uprawach rolnych. 
Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Komisja informację przyjęła do wiadomości. 

Radni w czasie wyjazdowego posiedzenia zgłosili wniosek o utwardzenie 
tłuczniem dróg gminnych w Brzustówku i Modrzew – Modrzewek. 

  
       Protokołowała                                                       Przewodnicząca Komisji 

    Marta Gonsiewska                                                        Irena Przyborek 

 



  
 
 
 

 

 
 


